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In antwoord op uw brief van 8 oktober 2007 deel ik u mede dat de vragen van het lid De Wit (SP) van
uw Kamer over prioriteit bestrijding mensenhandel worden beantwoord zoals aangegeven in de
bijlage bij deze brief.
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2/3

 

5513443/07/13 november 2007

Antwoorden van de minister van Justitie op de vragen van het lid De Wit (SP) over prioriteit
bestrijding mensenhandel. (2070801500, ingezonden 5 oktober 2007)

Vraag 1
Bent u bekend met de tv-uitzending over de korpsmonitor prostitutie en mensenhandel? 1)

Antwoord 1
Ja.

Vraag 2
Klopt het dat er op dit moment meer dan 100 zaken inzake mensenhandel op de plank liggen
bij de diverse korpsen omdat er geen prioriteit aan wordt gegeven? Zo ja, wat is hiervan de
oorzaak en acht u dit wenselijk?

Antwoord 2
Zie het antwoord op vraag 3 van het kamerlid Arib over de korpsmonitor mensenhandel
(2070801490, ingezonden 5 oktober 2007).

Vraag 3
Wat is uw mening over het feit dat uit de in de uitzending aangehaalde korpsmonitor 2006
blijkt dat slechts vijf van de vijfentwintig korpsen hun zaken goed op orde hebben voor wat
betreft de aanpak van mensenhandel en prostitutie?

Vraag 4
Acht u het aanvaardbaar dat, zoals uit de korpsmonitor blijkt, zes korpsen een absolute
onvoldoende scoren voor wat betreft hun aanpak van mensenhandel en prostitutie? Zo neen,
wat gaat u hier aan doen?

Antwoord vraag 3 en 4
Zie het antwoord op vraag 2 van het kamerlid Arib over de korpsmonitor mensenhandel
(2070801490, ingezonden 5 oktober 2007).

Vraag 5
Hoe beoordeelt u de resultaten uit de korpsmonitor 2006 in relatie tot de uitgesproken
prioriteit die aan de bestrijding van mensenhandel moet worden gegeven?

Vraag 6
Hoe is het mogelijk dat, in het licht van de prioriteit van de bestrijding van mensenhandel, in
een zaak, zoals in de tv-uitzending getoond, door een korps meer dan twee jaar geen actie
wordt ondernomen?
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Vraag 7
Bent u bereid de prioriteit van bestrijding van mensenhandel ook in de praktijk tot uitvoering
te doen brengen? Zo ja, op welke wijze? Zo neen, waarom niet?

Antwoord op de vragen 5, 6 en 7
Zowel bij justitie als bij politie heeft mensenhandel een hoge prioriteit. Naar aanleiding van uw vraag
naar het fragment betreffende mensenhandel dat voorkomt in de RLT uitzending van 1 oktober 2007,
kan ik u als volgt berichten.
Het fragment heeft betrekking op een aangifte gedaan bij de politie te Utrecht in 2005. De politie
Utrecht kampte tot voor kort met capaciteitsgebrek bij de betreffende afdeling. Aangezien de
veiligheid van het slachtoffer niet (meer) in het geding was, heeft een onderzoek naar aanleiding van
de aangifte geen hogere prioriteit gekregen en is daardoor niet opgepakt. Deze beslissing is in
overleg genomen met de divisie recherche en het OM. De capaciteitsproblemen zijn evenwel
onderkend, waarna er eind september/begin oktober 2007 extra capaciteit voor mensenhandel
beschikbaar is gesteld. Dit heeft erin geresulteerd dat er een project is gestart waarin onder andere
deze zaak in behandeling is genomen.

De aanpak van mensenhandel ziet niet alleen op het inzetten op de opsporing van mensenhandel.
Het vergt een integrale aanpak door veel verschillende partners. Dit inzicht vindt steeds bredere
weerklank. De aanpak van Mensenhandel wordt meegenomen in het “Programma Versterking
Aanpak Georganiseerde Misdaad”. De integrale aanpak zal een belangrijke impuls krijgen met de
instelling Task Force Aanpak Mensenhandel. De Task Force gaat eind 2007 van start.


